
 

 

 

 

 

Onderwerp: studentenhuisvesting 

Commissie: RV 

 
 
Geacht college,        DATUM 16 november 2015 
 
 

In 2012 heeft de Raad van State beslist dat Eindhoven geen vergunning mag eisen voor 

studentenhuizen die voor december 2007 als zodanig al in gebruik waren. 

Nu bereiken ons berichten dat er toch aan studentenhuizen die al voor december 2007 bestonden 

vergunningseisen worden gesteld. 

Vraag 1 Klopt dit?  

en zo ja 

Vraag 2 Waarom doet de gemeente dit? 

 

 

Hans Rozendaal 


